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Podnis""""§ft
Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ lNTERpELACJl/ ZA|Y+ANłA+ (krótkie przedstawienie stanu faktycznego):

L Nawiązując do otrzymanej odpowiedzi na moją interpelację z sesji w dn. 25.02.2021,r,

dotyczącą zwiększenia bezpieczeństwa na drodze publicznej 116168 D tj.

ul. Anielewicza (odcinek od ul, l(amiennogórskiej do ul. Dworcowej), która była

argumentowana inicjatywą społeczną mieszkańcow tego odcinl<a (wniosek podpisało
ponad 50 mieszl<ańców) oraz w porozumieniu z Radnym Powiatowym Panem Arturem
Sarzyńskim, który oficjalnie zwrócił się do mnie o ponowne podjęcie działań w w/w
sprawie, proszę o udzielnie odpowiedzi na ponizsze pytania:

1.1Na podstawie jakich badań naul<owych lub el<spertyz stwierdzono, że w przypadku

przejazdu pojazdem przez prog zwalniający dochodzi do zwiększonej emisji spalin.

1,2 Na podstawie jakich badań naul<owych lub el<spertyz stwierdzonoi ze montaz
progu zwalnialącego ma negatywny wpływ na l<onstrul<cję drogi lub jej odwodnienie,

1.3 l(to ikiedy prowadził na tym odcinku analizę natęzenia ruchu drogowego/ proszę

o przedstawienie wynil<ów pomiarów - notatel< słuzbowych przeprowadzonych
pomiarów.

1".4 Po wystąpieniu przez tutejszy Urząd Miasta do l(omisariatu Policji w Lubawce o

częstsze l<ontrole na przedmiotowym odcinl<u drogi proszę o przedstawienia liczby

oraz czasu prowadzonych kontroli zgodnie z wpisami do notatników funl<cjonariuszy

Policji na wskazanym w interpeIacji odcinku drogi.

1.5 W związl<u z powstaniem na przestrzeni ostatnich lat na terenie Gminy Lubawka

co najmniej kilku progow zwalniających np. ul. Mickiewiczatuż za drogą szutrową lub

2 progi zwalniające przy ul. Celnej, nie kwestionując zasadności ich montazu, zwracam

się z uprzejmą prośbą o przedstawienie dokumentacji oraz analizy natęzenia ruchu

opisanych w punktach !.1,,1,.2,1,.3 na podstawie które.} wydano pozytywne decyzje o

rnontazu progow zwalniających w w/w miejscach.

Załącznil<i:

1. Pismo Radnego Powiatowego Artura Sarzyńsl<iego

Z poważaniem
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S'oro'*Y Fo*" Pnc'olrv y1 w zwĘku z ticznpni pytaniami mieszkariców domówI
przy ul.Anielewicza , któtzy są rozgory'czeni i zawiedzeni odrzuceniem ich inicjatywy dotyczącej
montażu progu zwalniającego , zl,vTacam się do Pana z prośbą 0 ponowne podjęcie działń
i złożenie interpelacji w celu uzyskania odpowiedzi na zawarte ponźej pytania, dotyczące
przedmiotowej sprawy w szczególności wniosków , ataz tez na podsawie których oceniono,
iż montaż progu zwalniającego wtym miejscu jest bezzasadny.

1. Na podstawie jakich badan naukowych lub ekspertyz stwierdzono ,że w przypadku przejazdu
samochodem przez próg zwalniający dochodzi do zwiększonej emisji spalin.

2. Na podstawie jakich badań naukowych lub ekspertyz stwierdzono,że montłż progu
zwalniającego ma negatywny wpływ na konsrukcję drogl lub jej odwodnienie.

3. Kto i kiedy prowadził w tym miejscu analizę ruchu drogowego , jeśli tak to proszę
o przedstawienie notatek słuzbowych dotyczących przeprowadzonych pomiarów.

4. Czy został złożony rłmiosek do Komisariatu Policji w Lubawce o czę§t§ze kongole
przedmiotowego odcinka drogi, jeś}i tak to proszę o przedstawienie liczby oraz czasu
prowadzonych kontroli drogowych na wlw odcńku drogi zgodnie z wpisami do notatników
służbowych funkcjonariuszy Policji.

5, W związku z tym , że na przesnzeni ostatnich lat powstało na terenie Gminy Lubawka
co najmniej kilka progów zwalniających np. przy ul.Mickiewicza fuż za drogą szutrową przez
tffrtak" lub 2 progi przy ul. Celnej. Nie kwestionując zasadności ich montażu , zwtacam się
z uprzejmą proŚbą o przedstawienie dokumentacji technicznej oraz ana§zy ruchu drogowego
opisanej w pkt 1- 3 na podstawie której wydano pozytyhme deryzje o montażu progów
zwalniających w w/w miejscach.

W mojej ocenie godnym podlaeślenie jest fakt , iż ul. Anielewicza znajduje się praktycznie
w centrum miasta i ruch zarówno kołowy jak i pieszy jest w zdecydowanie więkzy niż w wielu
innych miejscach na terenie Gminy , §dzie progi zwalniające zostały zamontowane.

Kolejnym argumentem przemawiającyrn za montaźem progu zwalniającego w t}rrn miejscu jest
aspekt społeczny (kilkadziesiąt podpisów mieszkariców) ,którzy podpisali się pod wnioskiem i w tej
chwili czują się rozgoryczeni i wyrażają swoje niezadowolenie.

Uwazam ze inicjatywy społeczne zasługują na parfrTer§kie tra}rtowanie i powinne być
rozpatrywane w oparciu o rzetelne przesłanki , oraz ze szczegńlną toską zwłaszczajeśli dotyczą
bezpieczenśnva mieszkańców.
, Mając powyr§ze na uwadze uzyskanie odpowiedzi na w/w pytania pozwoli na przeprowadzenie
gruntownej analizy co do wydanej decyzji o bezzasadności wykonania przedmiotowego progu.
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